
Kraków, dnia 19.09.2022 r. 
 
 
 
 
 

     
 

 
 
                               Szanowny Pan  
         prof. Jacek Majchrowski 
         Prezydent Miasta Krakowa 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 Zwrócili się do mnie mieszkańcy zainteresowani realizacją uchwały nr 175/373/2022 
Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 20 czerwca 2022 r., dotycząca wniosku do Zarządu 
Zieleni Miejskiej w Krakowie o likwidację skateparku przy ul. Zakrzowieckiej. Dlatego 
bardzo proszę o informację, kiedy zostanie zrealizowana uchwała Rady Dzielnicy VIII 
Dębniki oraz dlaczego jeszcze nie została zrealizowana? 
 

 
Z poważaniem  

 
Tomasz Daros   

Radny Miasta Krakowa     
 
 
 


